

**PERATURAN YANG PERLU DIPATUHI OLEH PARA PELAJAR
KOLEJ TUN SYED NASIR**

UNIT KESELAMATAN

PERKARA	PERATURAN	GARIS PANDUAN	TINDAKAN/CATATAN
Tetamu/ pelawat	Hanya boleh melawat sehingga jam 10.00 malam	Hanya boleh berjumpa di kafeteria/ ruang tamu yang disediakan. Pelawat tidak dibenarkan naik ke blok/bilik pelajar	Harus ada kebenaran dari pengetua/timbalan bila hendak masuk melawat selepas jam 10.00 malam ¹
Pelajar keluar masuk	Pintu pagar ditutup pada jam 12.00 malam (masuk kolej) Keluar kolej selepas jam 12.00 malam	Hanya pelajar yang telah mendapat kelulusan dari pengetua dibenarkan masuk Pelajar yang tidak mendapat kebenaran dari pengetua terlebih dahulu , hanya dibenarkan masuk setelah pengawal keselamatan mengambil butiran diri pelajar. Pelajar perlu mendapat kebenaran dari pengetua/ timbalan terlebih dahulu	Memajukan laporan kepada pengetua. Jika tidak mendapat kebenaran pelajar tidak dibenarkan keluar kolej.
Kad matrik pelajar	Pelajar perlu memakai kad matrik semasa masuk dan keluar kolej	Pastikan kad matrik sentiasa di bawa	Pengawal keselamatan ada kuasa untuk menyaman pelajar yang tidak memakai kad matrik.
Pelekat kenderaan	Pelajar tahun satu tidak dibenarkan membawa kereta tetapi dibenarkan membawa motor.	Pelekat kenderaan boleh diperolehi di pejabat kolej dengan bayaran RM 2.50	Saman akan dikenakan. pelajar tahun satu yang membawa kereta

**PERATURAN YANG PERLU DIPATUHI OLEH PARA PELAJAR
KOLEJ TUN SYED NASIR**

UNIT KESELAMATAN

	Pelajar tahun dua dan ke atas dibenarkan samada membawa kereta atau motor	Pelajar yang membawa kenderaan (kereta atau motor) perlu mempunyai pelekat kenderaan pelajar Pelajar yang membawa motosikal perlu mempunyai kad pemilik motosikal dari bahagian keselamatan	Saman akan turut dikenakan kepada para pelajar yang tidak mendaftar dan mempamerkan pelekat kenderaan
Kain rentang/ poster	Harus mendapat kelulusan dari pihak keselamatan	Perlu mengisi borang jp-bks-us bo 16	Jika tiada kelulusan kain rentang tidak akan digantung
Teksi	Tidak dibenarkan masuk	Semua jenis teksi	Teksi hanya dibenarkan masuk ke dalam kolej dalam keadaan tertentu seperti hujan, membawa barang yang banyak dan sebagainya.
Membawa keluarga/ kawan/pelawat bermalam di kolej	Perlu mendapat kelulusan secara bertulis dari pengetua/timbalan		Jika tiada kebenaran dari pengetua/timbalan tidak dibenarkan bermalam di kolej
Masa menjalankan aktiviti	Semua aktiviti mesti tamat sebelum jam 12.00 malam	Jika program tamat melebihi jam 12.00 malam, perlu mendapat kebenaran bertulis dari pihak pengetua/timbalan	Jika tiada kebenaran pihak keselamatan akan mengarahkan aktiviti diberhentikan